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Geachte heer, mevrouw, 
 

Op 20 augustus 2015 heeft de fractie van de SP schriftelijke vragen 

gesteld over boetes in het kader van de bijstandswet. De vragen luidden 

als volgt(cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 

 

1. Is het college op de hoogte van de uitspraak van de Centrale 

Raad van Beroep? 

 

Ja. 

 

2. Wordt er bij de uitvoering van de fraudewet rekening gehouden 

met het veranderde beleid? 

 

Ja. 

  

3. Hoeveel boetes zijn er tussen 1 januari 2013 en de 

beleidswijziging in Hoogeveen gegeven waarvoor nu geen of 

minder hoge boetes gegeven mogen worden? 

 

Er zijn in de periode 1 januari 2013 t/m 24 november 2014 32 

boetes opgelegd. 

 

4. Gaat het college deze boetes kwijt schelden als zij nog niet zijn 

betaald? 

 

Nee. 

 

5. Gaat het college net als zoveel andere gemeentes, de ten 

onrechte opgelegde boetes terug betalen? 

 

Nee, Ons handelen was conform de toen geldende wetgeving, er 

was dus geen sprake van ten onrechte opgelegde boetes. 

  

Wij hebben  5 boetes verlaagd waarvan de gedraging van de klant 

voor 24 november 2014 heeft plaatsgevonden, maar die ten tijde 

van de uitspraak van de CrvB nog niet waren opgelegd. Deze 

waren nog in behandeling.  
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6. Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

 

De 32 boetes die voor de uitspraak van de CrvB zijn opgelegd zijn 

onherroepelijk en opgelegd volgens de toen geldende wetgeving. 

   

 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Henk de Vries   Karel Loohuis 

secretaris   burgemeester 

 

  


